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Tisztelt Olvasóink!
Az új esztendő első lapszámában szeretnék köszönetet mondani mindazoknak, akik önzetlen munkájukkal 
hozzájárultak lapunk előző évi megjelenéseinek sikeréhez! Köszönet mindenkinek, aki ötleteivel színesítet-
te, írásaival érdekesebbé tette lapunkat! Köszönet az állandó rovatok vezetőinek, és az alkalmi cikkek írói-
nak is! A jövőben is számítunk rájuk és számítunk azokra is, akiknek majd ezután lesznek új ötletei, írásai!
Szeretettel várjuk jó szándékú észrevételeiket továbbra is az ujsag@nagykata.hu címre!
 Dorner Gábor 
 Polgármester 

Magyar Kultúra Napja
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- Szeretettel köszöntöm 
Polgármester Urat újsá-
gunk olvasói nevében! 

- Én is szeretettel kö-
szöntöm a kedves Olva-
sókat és rajtuk keresztül 
városunk valamennyi 
polgárát, s talán még nem 
késő eredményekben gaz-

dag, békés, boldog újesztendőt kívánnom minden-
kinek!

- Azt hiszem, az sohasem késő. Polgármester Úr, 
szeretném, ha néhány mondatban felvázolná olva-
sóink számára mindazokat az eredményeket, fej-
lesztéseket, amelyet a város intézményeivel kapcso-
latban elért, hiszen ha jól emlékszem, az Ön prog-
ramjában kiemelt helyet foglalt el ezek zavartalan 
működésének biztosítása, illetve lehetőség szerinti 
fejlesztése!

- Ez így van, s úgy gondolom számos eredményt sike-
rült is elérnünk ezzel kapcsolatban. Az első, a Sport-
csarnok megvásárlása volt, a kormány támogatásá-
val (575 millió forint), melynek folyományaként je-
lentős megtakarítást értünk el a működtetés során. A 
számszerűség kedvéért 2014-ben a Sportcsarnokra 
fordított kiadás közel  71 millió forint volt, míg a be-
vétel 2,9 millió forint. 2015-ben az összes kiadásunk 
26 millió forint volt (mely kazán felújítást és tető ja-
vítást is tartalmazott, melyet nem minden évben kell 
elvégezni), az összes bevételünk pedig 4,5 millió fo-
rint volt. A számokból kitűnik, hogy majdnem har-
madából tudjuk üzemeltetni a csarnokot.  

 Csökkentettük a strandfürdő belépő díjait, a nagy-
kátaiak számára további kedvezményeket biztosítot-
tunk. Számokban összehasonlítva a 2014 és 2015-
ös szezont vendégforgalomban 32% növekményt 
értünk el, míg árbevételben a díjcsökkentés után is 
29% növekményt könyvelhettünk el. Itt azért hozzá-
teszem, hogy a kedvező időjárás nagyban segítette a 
strand eredményeit. 

- Milyen sikerrel jártak a benyújtott pályázatok?

- Még az előző képviselő-testület nyújtott be pályá-
zatot a Czakó András úti óvoda felújítására, ennek 
elbírálására 2015-ben került sor. Fontosnak tartom 
megjegyezni, hogy ezzel, sajnos, egy nagyon rossz 
intenzitású pályázatot sikerült elnyerni, hiszen 26,5 
millió Ft támogatás mellé 30 millió Ft önerőt kellett 
az Önkormányzatnak biztosítania. Természetesen 
örülünk a felújításnak, azonban ez nagyon komoly 
kiadást jelentett az Önkormányzat számára.  Ha már 

az óvodáknál tartunk, szeretném elmondani, hogy 
a Dózsa Gy. úti óvoda energetikai felújítására egy 
nagyon sikeres pályázattal 28,7 millió forintot nyer-
tünk.

- Tudható már, hogy ki vagy kik fogják a munkála-
tokat elvégezni?

-  A közbeszerzési eljárás a kivitelező tekintetében le-
zárult. Meghívásos eljárás volt, melyet 5 nagykátai 
vállalkozónak küldtünk ki, közülük került ki a nyer-
tes. Ígéretünkhöz híven, minden beruházást elsősor-
ban nagykátai vállalkozókkal kívánunk megvalósí-
tani, hiszen ide fizetnek iparűzési adót, nagykátai 
munkavállalókat foglalkoztatnak.  

- Kérem, hogy emeljen ki néhány, a tárgyi feltételek 
javítására irányuló fejlesztést is!

- Az EMVA által kiírt pályázathoz csatlakozott Ön-
kormányzatunk és ennek eredményeképpen egy 
Peugeot Boxer kisbuszt  vásároltunk, illetve Nagy-
káta Székhelyű Közös Fenntartású Családsegítő és 
Gyermekjóléti Szolgálati Társulás, valamint a a Tá-
pió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulás részére 1-1 
db Suzuki Vitara terepjárót vehettünk át.  

- Idetartozónak gondolom a térfigyelő kamera-rend-
szer kiépítését is.

- Természetesen. A térfigyelő kamerák elhelyezésére 
elnyert pályázat helyszínein módosítottunk, melyet 
később a kamerák darabszámának növelésével is ki-
egészítettünk, így összesen 13db került elhelyezés-
re.  A kamerák a Nagykátai Rendőrkapitánysággal 
egyeztetve, a bűnügyi statisztikák figyelembe véte-
lével kerültek elhelyezésre. A beruházást a vállalko-
zó elvégezte nov. 30-án átadásra került a rendszer, 
melyet a BM tételesen leellenőrzött és jóváhagyott. 
Ahogy pályázati lehetőségünk adódik, szeretnénk 
bővíteni a rendszert, első körben a ki- és bevezető 
földutakhoz.  

 Fontosnak tartom, hogy ezt a lehetőséget is kihasz-
náljam arra, hogy megköszönjem Czerván György 
Államtitkár Úr segítségét, melyet a pályázatok el-
nyerésében nyújtott. Szeretném, ha Nagykáta pol-
gárai is tudnák, országgyűlési képviselőnk, valóban 
figyelemmel kíséri térségét, s minden lehetséges 
eszközzel segít, támogat bennünket! Ennek a segít-
ségnek lesz egyik 2016-os eredménye a Nagykáta- 
Tápióbicske közötti útszakasz felújítása is!

- Talán olvasóink nevében is mondhatom, ezt már 
nagyon régóta várjuk! A beszámolókból tudjuk azt 
is, hogy a Városgazdálkodási Szervezet sem tétlen-
kedett a 2015-ös évben.

Újévi beszélgetés eredményekről, tervekről, 
célokról Dorner Gábor Polgármester Úrral

Dorner Gábor polgármester
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- Nem, sőt talán nem esem túlzásba, ha azt mondom, 
erőn felül teljesítettek. Az általuk elvégzett munkák 
felsorolása egy külön beszámolót igényelne. Az in-
tézmények folyamatos karbantartása mellett fejlesz-
téseket is végeztek. 

 Amit kiemelnék, az a közmunka program, melynek 
keretében 15 fővel, a féléven át tartó, az illegális sze-
métlerakók felszámolására kialakított program során 
200 tonna szemetet szedtünk össze és szállítattunk el. 
A szállítási költség és lerakási díj közel 5 millió forin-
tot tett ki. A vízelvezető árkok tisztítása összeállított 
programban ugyancsak 15 főt alkalmazunk.

- Igen, a „szeméthelyzet” az egyik olyan kérdés, mely-
re majd a későbbiekben szeretnék visszatérni; a 
VGSZ munkájáról pedig lapunk következő számá-
ban olvashatnak beszámolót az érdeklődők.

- Az eredményekről szólva, talán még annyit szeret-
nék elmondani, hogy  2015-ös évben Nagykáta Város 
Képviselő-testülete, és Bizottságai 22 ülést tartottak, 
összesen közel 300 napirendi pontot tárgyaltak. Tu-
dom, hogy ez nem érdem, ez a testület kötelessége, 
mégis azt gondolom egyfajta bizonyítéka annak, 
hogy valóban komolyan veszik munkájukat és való-
ban tenni szeretnének városunkért.

- Természetesen ebben egyetértek Polgármester Úr-
ral, most azonban mégis néhány „kényes kérdést” is 
szeretnék feltenni Önnek!

- Állok elébe. Amennyiben tudok, ezekre is válaszolni 
fogok.

- Számos találgatás látott napvilágot a városban a 
Zeneiskola élén történt változásokról. Kaphatnánk 
erről egy rövid tájékoztatás?

- Ez ismét egy olyan téma, amelynek teljes kifejtése 
nagyon hosszú időt venne igénybe. Ami azonban ben-
nünket érint az, hogy a Ceglédi Tankerület pályázatot 
írt ki a nagykátai tagintézményének igazgatói poszt-
jára. Ezzel kapcsolatban megkereste Nagykáta Város 
Önkormányzatát, hogy véleményezze a nagykátai 
tagintézmény igazgatói posztjára kiírt pályázatára 
beérkezett két beadványt. Hangsúlyozni szeretném, 
hogy az Önkormányzat csupán véleményezési és 
nem döntési jogkörrel rendelkezik. Ennek fényében 
a Bizottságok mindkét pályázatot áttanulmányozták, 
a pályázókat személyesen is meghallgatták, vélemé-
nyükről tájékoztatták a testületet. A képviselő-testület  
a lakosság érintett részének véleményét,  és természe-
tesen a szakmához értő kollégák álláspontját is figye-
lembe véve,  egyhangúlag Szabó Ferenc pályázatát 
támogatta. 

-  Az igaz, hogy mindeközben a Ceglédi Tankerület 
Igazgatója, Fodor Gábor, visszavonta a pályázati ki-
írást? Miért?

-  Ez így igaz. Fodor Gábor Úr felelős azért, hogy a 
hozzá tartozó intézmények, tagintézmények pályá-
zói, vezetői megfeleljenek a törvényi előírásoknak. 

Időközben nyilvánosságra került egy olyan fontos 
tény, miszerint  a nagykátai zeneiskola akkori veze-
tője, egy másik dunántúli intézményben is tanított. 
Mint kiderült, munkáltatója nem tudott erről a tevé-
kenységéről. Az érintett meghallgatása után a tanke-
rület-vezető számára mindez beigazolódott, ezért a 
pályázati kiírást azonnal visszavonta.

-  Mindezek tükrében milyen változások várhatóak a 
Zeneiskolában?

-  Jelenleg, megbízott igazgatóként, Dusek Gabriella 
irányítja a zavartalan működést; az új pályázati kiírás 
pedig várhatóan a tanév végével jelenik meg.

-  Elterjedtek olyan rémhírek is, mely szerint megszű-
nik a szombati oktatás a Zeneiskolában. Ez igaz?

- Sajnos ebből az iskolavezetés körüli bonyodalom-
ból derült ki, hogy a szombati oktatásról a tankerület 
nem is tudott, így az teljességgel szabálytalan volt. 
Természetesen a tankerület igazgatója is tisztában 
van azzal, hogy nagykátai viszonylatban szükség van 
a szombati oktatásra, hiszen e nélkül sem tanterem, 
sem tanóra nem állna elegendő a rendelkezésre, s je-
lentősen csökkenne az itt tanuló gyerekek száma is. 
Ezért a tankerület keresi a törvényes megoldást.

- Köszönöm Polgármester Úr válaszát! Most egy má-
sik, számomra és bizonyára mások számára is, fo-
galmazhatok úgy, „idegborzoló” ügy következik. 
Többen felvetették már azt a kérdést, hogy vajon mi-
ért nem reagál a város vezetése azokra a bizonyos 
szélsőséges internetes hírportálokon megjelenő cik-
kekre, „beszólásokra”, amelyekkel írója folyamato-
san igyekszik aláásni a városvezetés, személy szerint 
az Ön munkáját. Megkockáztatom, a bejegyzések 
írója gyakran kimeríti a becsületsértés fogalmát is. 
Mit gondol Ön erről?

-  Alaptalan vádakra, elferdített féligazságokra, szemé-
lyeskedésekre nem kívánok reagálni. Felajánlottam, 
bármilyen problémája van a cikkek írójának, az ajtóm 
nyitva áll előtte is éppen úgy, mint városunk bármely 
más polgára előtt. Mindezidáig a lehetőséggel nem 
élt! Véleményem szerint az ő számára saját politikai 
haszonszerzése mindennél előbbre való, minden te-
vékenységét ennek rendeli alá. Feljelentéseivel any-
nyit ért el, hogy azok a földtulajdonosok lettek meg-
büntetve, akiknek a területére ismeretlenek  illegáli-
san lerakták a szemetet.

-  A mezőőrséggel kapcsolatban valóban kezdemé-
nyeztek aláírásgyűjtést? S ha igen, megtudhatják-e 
olvasóink, hogy hányan támogatták a kezdeménye-
zést?

- Lakossági visszajelzésekből jutott nekem is tudomá-
somra az aláírásgyűjtő akció, ennek eredményéről 
azonban nem tudok, ugyanis egyetlen aláírt ívet sem 
adtak át.

- Akkor most felteszem én a kérdést: Lesz mezőőrség 
vagy nem lesz?

folytatás a 4. oldalon
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- Igen, lesz. A képviselő-testület döntött a mezőőrség 
felállításáról és felhatalmazott, hogy a megvalósítással 
kapcsolatos intézkedéseket készítsem elő és terjesszem 
a testület elé. 

 Nagykáta város esetében minimum 3 fő mezőőr al-
kalmazása indokolt a terület nagysága és a lefedettség 
elérése érdekében. 3 fő mezőőr alkalmazása esetén a 
mezőőri szolgálat elindítása közel 3.000.000.- Forintos 
költségkihatást jelent az Önkormányzat részére. Álla-
mi működési támogatásként havi 90.000.-Ft/fő hívható 
le utófinanszírozásként. Ez azt jelenti, hogy éves szin-
ten az állami működési támogatás 3.240.000.- Ft. A be-
csült éves működési költség 10.254.400 Ft, mely azt 
jelenti, hogy a kiadás és bevétel közötti különbségre 
vonatkozólag szükséges a mezőőri járulék számolá-
sa. Nagykáta közigazgatási területéhez tartozó termő-
földek, melyre a mezőőri járulék kivethető 5450 ha 
és 1657 db zártkert. Ennek megfelelően - szeretném 
hangsúlyozni, hogy becsült költségekről van szó - ez 
990.-Ft/ha és 990.-Ft/zártkert mezőőri járulék nagy-
ságot jelent, melyet a földhasználónak kell fizetnie. 
A mezőőri járulék mértékét és megfizetésének módját 
az önkormányzatnak rendeletben kell szabályoznia. 
A gazdákkal megkezdtük a tárgyalást, elsődlegesen a 
nagy földhasználókkal, majd a kisebb területen gaz-
dálkodókkal, melynek eredményeképpen támogatják a 
mezőőrség létrehozását. 

- Ez igazán kimerítő válasz volt, olvasóink nevében is 
köszönöm! Beszélgetésünk vége felé közeledve ismét 
kellemesebb téma következik: tervek, elképzelések.

- Igen, arról mindig jó beszélgetni, hogy mi az, amit sze-
retnénk megvalósítani a közeli jövőben.

- Az első és egyik legfontosabb: az utak. Melyek a reális 
lehetőségek?

- Folyamatosan figyeljük a pályázati lehetőségeket. Azt 
azonban feltétlenül el kell mondanom, hogy a csator-
názás II. ütemének befejezése előtt, még ha lehetőség 
lett volna, sem lett volna értelme az útfelújításnak, új 
utak építésének. Lehetőségeink szerint minden évben 
elkülönítünk egy alapot, melyet csak erre fordíthatunk. 
Az ez évi költségvetési koncepcióban 20 m Ft-ot kü-
lönítettünk el szilárd burkolatú utak készítésére és fel-
újítására.  6m Ft-ot zúzottkő útalap vásárlására.

- Körforgalom kialakítására kerül sor a 31-es úton Jb-Kos-
suth  utca kereszteződésében, melyről a képviselő-testü-
let hozott egy határozatot. A körforgalom tervezése és 
megvalósítása nem Nagykátát terheli, azonban a meg-
valósításhoz szükséges megvásárolnunk egy ingatlant. 

- Polgármester Úr gyakorta említi azt, hogy mennyire 
fontos az Ön számára a nagykátai polgárok „jól léte”, 
vagyis hogy valóban jól érezzük magunkat városunk-
ban és szeressünk itt élni. Milyen lehetőségeink van-
nak ezen a téren?

- Talán szabad felemlítenem, hogy sikerült megvalósí-
tanunk az elmúlt 30 év talán legnagyobb szabású ren-

dezvényét a Tápió- vidéken a Tápiófeszt-et, melynek 
immár a folytatása következik az idén, szeptember 10-
11-én. Ugyancsak folytatni fogjuk a a Családi Sport-
nap rendezvényeit április 24-én. Az események mellett 
természetesen a fizikai környezet javítására is törek-
szünk. Új játszóteret kívánunk megvalósítani a Műve-
lődési Házzal szemben lévő parkban, a jelenlegi Szent 
György parkot (Kresz Park) pihenő-, és emlék- parkká 
kívánjuk átalakítani.

- Ez most csak elméleti terv, vagy van valódi esélye a 
megvalósulásnak? A kisgyermekes anyukák nevében 
kérdezem!

- A játszóteret megígérhetem, a Szent György Park vi-
szont, mint annyi más dolog is, megfelelő és termé-
szetesen nyertes pályázat kérdése lesz! A Mátrafüredi 
Ifjúsági Tábor felújítására is pályázunk, a pályázat-
hoz szükséges tervek elkészítése folyamatban van 
(közel 150 milliós fejlesztésről, felújításról, beruhá-
zásról van szó) 

 Orvosi rendelő építéséről is döntöttünk. Dr Botka Klá-
ra a jelenlegi helyén 2016.12.31-ig maradhat szerződés 
szerint. A rendelőt a körzeten belül kívánjuk megva-
lósítani, a telekvásárlás folyamatban van, melyre egy 
minden tekintetben korszerű orvosi rendelőt fogunk 
felépíteni.

- Az ezer adagos konyha részbeni felújítására az Önkor-
mányzat 10 millió forintot tervezett a 2016-os költség-
vetésben.

- Ha már annyi szó esett a pályázatokról, részt ve-
szünk-e abban a bizonyos oly sokat emlegetett Start- 
programban?

- Igen, a Start mintaprogram keretén belül pályázatot 
nyújtottunk be 30 fő foglalkoztatására zöldségtermesz-
tésre, mely elsősorban saját konyhánkat látná el. Strand 
mögötti területen fólia-sátrak kerülnének elhelyezésre, 
mely fűtését a gyógyfürdőből kifolyó melegvíz hasz-
nosításával szeretnénk megoldani. 

- Ha jól gondolom, most is csak részleteiben említettük 
mindazokat a terveket, elképzeléseket, amelyek nem 
csak az Ön, de testülete asztalán is jelen vannak? 

- Természetesen mindezt a teljesség igénye nélkül emel-
tem ki. Amiben azonban egészen bizonyos lehet váro-
sunk minden lakója, hogy az általuk választott képvi-
selő-testület minden tagja, és jómagam is folyamatosan 
azon dolgozunk, hogy városunk fejlődjön, s az itt élők 
hónapról hónapra egy szebb, egy élhetőbb várost lás-
sanak maguk körül. Ezt ígértük, erre tettünk esküt, s 
legjobb tudásunk szerint teljesíteni is fogjuk mindezt!

- Én pedig szerkesztőségünk nevében ehhez a munká-
hoz kívánok Önnek, Önöknek nagyon jó egészséget, 
kitartást és lelkesedést! Köszönöm a beszélgetést!  

                                                       Juhosné Révész Erzsébet
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folytatás a 3. oldalról
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A tavalyi év vége eseménydúsra sikerült, egymást érték az 
évzáró rendezvények, az adventi vasárnapok. Lehetőségünk 
volt kiállítani egy nagykátai cukrász, Szalaba krisztina or-
szágos versenyen 3. helyezést elérő munkáját, ami egy tor-
tafesztiválra készült cirkusz témakörben. Aki lemaradt róla, a 
tájházban egész januárban még megtekinthető.

Az év végén indult be a várva várt Baba-mama klub is, me-
lyet kármán réka szervez és koordinál. Az egyre növekvő 
létszámú társaság már ki is nőtte szinte a gyermekkönyv-
tárat, a kerekítő és ringató foglalkozásoknak már másik 
teremben kell helyet biztosítanunk. Érdeklődni a babama-
maklubnk@gmail.com címen lehet.

Jó hír azoknak az Olvasóknak és leendő Olvasóknak, akik 
eddig a nyitva tartásunk miatt nem tudtak bennünket lá-

togatni,- februártól a keddi és csütörtöki napokon 18 óráig 
leszünk nyitva (17 helyett), szombatonként pedig már 8 óra-
kor nyitunk (9 helyett)!

A magyar kultúra napját idén régi könyvek kiállításával 
ünnepeljük, 1960 előtt kiadott könyvekből, mely január 22-
én nyílik meg.

Új dolog, hogy februártól „ingyen” wifit használhatnak Ol-
vasóink, mindazok, akik beiratkoznak hozzánk, egész évben 
bármikor használhatják nyitva tartási időben az emeleten és 
a földszinten egyaránt.

2016-ban is folytatódnak azok a programok, amik sikeresek 
és látogatottak, január 23-án, majd február 20-án lesz a kö-
vetkező családi szombat a gyermekkönyvtárban, a Game-
kapocs társasjáték klub, pedig február 27-én.

Bízunk benne, hogy sokak újévi fogadalma a „sokkal több 
könyvet olvasok”, mert hihetetlen mennyiségű az új könyv.

  könyvtárosok

Farkas Mónika vagyok, Tápióbicskén élek a csa-
ládommal. 12 éve ismerkedtem meg a gyöngy-
fűzéssel. Népi ékszerek készítésével közel 7 éve 
foglalkozom. Nagy hatással van rám mesterem, 
Péter Szidónia gyöngyfűző népi iparművész, s 
az ő személyisége. 2010 óta a Hagyományok 
Házában zsűriztetem munkáimat. Több éve 
pályáztatom alkotásaimat, és nyári szakmai tá-
borokban is részt veszek. A Tápióbicskei Kikelet 
Gyöngyfűző Klub alapító tagja vagyok.

2014-ben Hungarikum díjjal ismerték el mun-
káimat a Berekai Éva Országos Népi Ékszer Pá-
lyázaton!

Idén, Cegléden a XVI. - Élő Népművészet - Országos Népművészeti Kiállítás Közép-Ma-
gyarországi Tárlatán hat alkotással vettem részt. Ebből öt munkám felkerült Budapestre 
a Néprajzi múzeumba, az Élő Népművészet  XVI. Országos  Népművészeti Kiállításra!

Fontosnak tartom ápolni és átadni ezt a csodás mesterséget. Ezért terveim közt szerepel 
a különböző tájegységek népi ékszereinek kutatása, feldolgozása, az utókor számára!

Szeretettel várok minden érdeklődőt!

Hírek a könyvtárból

Új szakkörvezető a tájházban!
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akik szeretnének csatlakozni az intézményben        
működő csoportokhoz, klubokhoz,  

még nem késő!

„Jövőre veletek ugyanitt”
Az elmúlt évben igen mozgalmas évet zártunk. Közel 

50.000 fő látogatottsága volt intézményünknek. A saját ren-
dezvényeinken kívül, igény szerint, aktívan részt veszünk a 
városi rendezvényeken, intézmények, civil szervezetek prog-
ramjainak lebonyolításában, szervezésében. Próbáljuk a kü-
lönböző igényeket, kéréseket, ötleteket maradéktalanul 
kielégíteni, mely nagy szervező munkát igényel, hiszen min-
denkinek a saját rendezvénye, csoportja a legfontosabb. 

 2016-ban sem engedünk ebből a színvonalból, próbálunk 
minden korosztály felé nyitni, olyan lehetőségeket kínálni, 
ahol mindenki megtalálja a neki legmegfelelőbb szórakozási 
formát, s természetesen nyitva állunk azok előtt is, akik újból, 
vagy először, de a ház falai között szeretné rendezvényeit le-
bonyolítani.

                                                                     
Tápiómente Táncegyüttes pénteken 19-22-ig 
Tápiómente Utánpótlás két csoport pénteken 16.30-19 óráig 
Tápiómente Gyermek néptánc tanfolyam kedd 16-19-ig 
/ovis, kezdő, haladó/
Tápiómente Régi Táncosai péntek 19-21
Jazzbalett és társastánc tanfolyam  szombat 14.30-tól
Akrobatikus rocky csütörtök 16.30-tól
Zumba csütörtök 19.30-20.30
Hip-Hop Tánc két csoport hétfő és csütörtök 17-19
Városi Kórus csütörtök 18-19.30
Katica Nyugdíjas klub kéthetente 16-19
Fúvószenekar  péntek 19-22
Bűvész tanfolyam csütörtök 17-18
Jóga péntek 17-18
Bélyeg szakkör 
Nagykátai Színjátszó Egyesület

Várjuk szeretettel a gyerekeket, felnőtteket a fenti csopor-
tokba, s érdeklődjenek a pontos kezdésről, feltételekről, lehe-
tőségekről és programjainkról!

-  Kulturált, családias környezetben várjuk mindazokat, akik 
az intézményben szeretné rendezvényeit lebonyolítani.

-  Programjainkról tájékozódhatnak a művelődési központ 
honlapjáról, muvkozpont.nagykata.hu a művelődési köz-
pont előtti hirdetőtáblákról, vagy személyen a művelődési 
központban. 

-  2760. Nagykáta, Bajcsy Zs. u. 9. Telefon: 29/641-270,  
29/440-075

Városi művelődési központ Hírei

Száz esztendő egy kötetben
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megjelent a nagykátai református gyülekezet emlékkönyve
„Milyen messzire kell a múltba nézni, hogy lássuk, merre kell 

ezentúl menni?” Nemrég nem is gondoltunk volna arra, hogy 
centenáriumi ünnepséget, emlékkönyvet tervezzünk. Mennyi 
minden történt azóta, hogy örömmel vettük észre, hogy mi lehe-
tünk azok, akik elődeink hűségét és Isten szeretetét ünnepelhet-
jük. Az utánunk jövő gyülekezet tagjainak erről a minket tenye-
rén hordozó Istenről teszünk bizonyságot és arról, hogy szeressék 
gyülekezetünket, mert nagyon is szeretnivaló! Beszéljenek hát a 
képek, a szavak! Vezessen, kedves Olvasó ez a könyv közelebb Is-
tenhez és Hozzánk!

Makay László református lelkipásztor fenti köszöntőjével adta 
ki a nagykátai református gyülekezet a centenáriumi év egyik 
záróakkordjaként emlékkönyvét. A számos fotóval illusztrált kö-
tetből megismerhető a gyülekezet története, rég- és közelmúltja, 
és betekintést enged a közösség mai életébe, mindennapjaiba. 
Emellett összefoglalja a centenáriumi év rendezvényeit, valamint 
számos gyülekezeti tag személyes írásával közelebb hozza az ol-
vasót Istenhez és a gyülekezethez.

A könyv 1.000 forintos áron megvásárolható a nagykátai re-
formátus gyülekezetnél, illetve megrendelhető a www.reformak.
hu/konyv oldalon. A kiadványt igény esetén, Nagykátán díjmen-
tesen házhoz szállítjuk.

 Szabó Krisztián
 gondnok-helyettes
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a Váci mihály katolikus általános iskola 
alsós fiú sakkcsapata országos döntőbe jutott!
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A Pest megyei sakkcsapat diákolimpia döntőket, november 
28-án rendezték meg Aszódon, melyen négy négyfős csa-
pattal képviseltette magát a Nagykátai Váci Mihály Katolikus 
Általános Iskola.

Óriási sikert értünk el annak fényében, hogy a 14 alsós 
gyermek legtöbbje 2015 márciusában kezdett el sakkozni, sőt 
nagy részük még a lépéseket is akkor tanulta meg. A nyolc hó-
napja kezdődött sakkszakkörnek, így gyorsan meglett az ered-
ménye, sokat fejlődtek a gyerekek!

Az alsós fiúknál értük el a legfényesebb sikert!

A Böszörményi Dániel, Besenyi Dániel, Böszörményi Gergő, 
Bors Gergő összeállítású csapat, óriási bravúrt végrehajtva, 
ezüstérmet szerzett, ezzel kijutottak az április 22.-24. között 
Szombathelyen sorra kerülő Országos döntőre!

Az aranyéremről az utolsó mérkőzés, utolsó partijában csúsz-
tak le.  A versenyen végig vezettünk, a legkisebb különbséggel 
lettünk ezüstérmesek.

Szintén az alsós fiúknál az Udvari Tamás, Egri Barnabás, Kiss 
Levente, Gulyás Dénes alkotta második csapatunk is ötven 
százalék felett teljesített. Ők is minden dicséretet megérde-
melnek, a riválisok elleni parti nyerésekkel segítették a má-
sik csapatot.

Az alsós leány csapat Oldal Júlia, Mikus Miléna, Jandó Anna, 
Turbucz Tímea összeállításban bronzérmes lett. Gratulálunk 
nekik! Náluk még van némi remény a Szombathelyi döntőre.

A felsős fiúk is minden dicséretet megérdemelnek, melyek 
között két alsós is szerepelt és így szerezték meg nagy bra-
vúrral a bronzérmet. A csapat tagjai: Mikus Máté, Juhos Ba-
lázs, Molnár Levente és Palcsó Roland.

A hangulat és a lelkesedés végig a verseny alatt fergeteges 
volt, a tizenhat gyerekből tizenkettő éremmel jött haza. A mi 
eredményhirdetéseinknél volt a legnagyobb ováció és taps, jó 
volt látni az arcokat a megnyert partik után.

A 12 éves fiúknál egyéniben Mikus Máté ezüstérmet szer-
zett, ezzel kijutott a Miskolci Országos Döntőre!

Reméljük, hogy ez a megkezdett folyamat nem áll meg és to-
vábbi sikeres sakkozók kerülnek ki a Váci Mihály Katolikus Ál-
talános Iskolából!

Köszönet az Iskola tanárainak és Igazgatójának, hogy tá-
mogatják ezt a gyermekeket fejlesztő szellemi sportot és Mi-
kus Gábornak, aki a felkészítés során végig rendkívül nagy 
segítséget nyújtott!

 Társi Miklós
 Nagykátai Sakkszakosztály
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2015. szeptember 25-én New Yorkban a háromnapos Fenn-
tartható Fejlődési Csúcstalálkozón az enSz tagállamai egy-
hangúlag fogadták el azt a programot, amely 2030-ig a sze-
génység felszámolását és a fenntartható jövő felépítését 
tűzi ki célul. Ez a nemes cél, a fenntarthatóság, a NAT-ban a 
környezeti nevelés témában, az élhető, fenntartható társada-
lom kialakításának elősegítéseként került megfogalmazásra. 
Vagyis nem „csak” az a feladatunk, hogy felkészítsük diákja-
inkat az érettségire, a sikeres továbbtanulásra, de hozzá kell 
segítenünk Őket ahhoz is, hogy kellő ismeretekkel felvértezve, 
boldog emberként legyenek képesek hozzájárulni egy fenn-
tartható társadalom életéhez. Mindez akkor valósulhat meg, 
ha itt az iskolában a nemzetközi szinten megfogalmazott cé-
lokat, a jövő nemzedéke, gyermekeink számára „apró pénzre 
váltjuk”. A Damjanichban ezért döntöttünk úgy, hogy a kör-
nyezeti nevelési programunkra építve a 2015/16-os tanévben, 
a fenntartói elvárásnak is megfelelve, pályázatot nyújtunk be 
az Ökoiskola cím elnyerésére.

Az ENSZ által megfogalmazott 17 fenntartható fej-
lődési cél közül kiemelt figyelmet kívánunk fordítani a 
minőségi oktatásra, a tiszta intézményi környezetre, a 
környezetvédelemre, az energiatakarékosságra, az inf-
rastruktúra fejlesztésére, az egyenlőtlenségek csökkenté-
sére, a fenntartható damjanichos közösségre éppúgy, mint 
a nemek közötti egyenlőségre.

Az iskola pedagógusai és alkalmazottai elkötelezet-
tek a környezettudatos, fenntartható jövőkép kialakításában, a 

diákok jó partnerek, vagyis az együttműködés adott a környe-
zetbarát iskolai környezet továbbfejlesztésében és megőrzé-
sében az ökoiskolai célok eléréséhez. A tanórai és tanórán 
kívüli foglalkozások mellett az intézményi környezet alakítását 
is kiemelten fontosnak tartjuk, ezért célunk az iskola aulájának, 
irodáinak, ebédlőjének, iskolaudvarának virágosítása épp úgy, 
mint a zöldhulladék komposztálása, vagy a környezetbarát 
síkosság mentesítő anyagok alkalmazása.

A fenntartható Damjanichos közösség tárgyi feltéte-
leinek magasabb szintű biztosítását is fontosnak tartjuk, ezért 
bízunk benne, hogy a kiírásra kerülő energetikai megtakarítást 
célzó pályázat egyik nyertese lehetünk, ahogy abban is, hogy 
fenntartói támogatással a fenn nem tartható kerítésünk és a 
kerékpár tárolónk, s vele együtt az iskola külső képe is meg-
újulhat a közeljövőben.

Kiemelten fontos számunkra a szülőkkel megvalósuló 
együttműködés, mert azt szeretnénk, ha megerősítenék gyer-
mekükben azt a környezettudatos magatartást, amit az iskola 
közvetíteni kíván. Ez az elkötelezettségünk ölt testet környe-
zetvédelmi szakmacsoportú képzésünk indításában is, melyre 
azoknak a tanulóknak a jelentkezését várjuk, akik felismerték, 
hogy a környezetvédelem napjaink egyik legfontosabb fel-
adata, és szakemberként is szeretnének majd részt venni a 
környezetkárosító hatások megelőzésében és elhárításában.
 Gyüre Pál

 intézményvezető

Történt egyszer, hogy 3 fiatalember nyitott szemmel és szív-
vel járt embertársai között,és észrevette egyikük nélkülözé-
sét. Nemcsak észrevették, hanem segítettek is rajta.

Mint a karácsonyi   angyalok, teljesítették egyik társuk tit-
kos vágyát.

Miről van szó konkrétan? László és a 2 Csaba, Dér Attila In-
tézményvezető úr segítségével összerakott egy / már / mű-
ködő számítógépet - tartozékaival együtt-  hogy egyik társuk 

- a gép hiányában- le ne maradjon a tanulásban.
Karácsonyra osztálytársukhoz elvitték, beüzemelték, sok 

örömet kívánva hozzá.
Történt mindez 2015. decemberében a nagykátai szakkö-

zépiskola végzős esti tagozatos hallgatóival.
Mindezért a figyelmességért, szeretetért hálásan mond 

köszönetet a megajándékozottal együtt:
      Osztályfőnökük

a hősök köztünk járnak! - igaz történet 2015-ből

legyen Ökoiskola a damjanich!

 Felvételi információk a dJG-be
A középiskolába történő jelentkezés határideje: 2016. február 12.

Emelt szintű idegen nyelvi gimnáziumi képzés Tagozatkód: 001
Általános tantervű gimnáziumi képzés Tagozatkód: 002
Kertészet és parképítés ágazati szakgimnáziumi képzés Tagozatkód: 003
Környezetvédelem-vízgazdálkodás ágazati szakgimnáziumi képzés Tagozatkód: 004
Földmérés ágazati szakgimnáziumi képzés - ÚJ! Tagozatkód: 005

a gimnáziumi tagozaton a hozott (max. 140) és a szerzett vizsgapontok (magyar és matematika írásbeli összege 
max. 100 pont) együtt alkotják a jelentkezők összpontszámát, ez alapján állítjuk fel a felvételi rangsort.

a szakgimnáziumi osztályainkban a felvételi rangsort az általános iskolából hozott pontok alapján alakítjuk ki.
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rendezvények a nagykáta Városi Sportcsarnokban

   LOVE ENGLISH LOVE DJG
középiskolánkban az új tanév új kezdeményezéssel, a 
térség nyolcadik osztályos tanulói számára meghirdetett 
angol nyelvi vetélkedő ötletével és lebonyolításával páro-
sult. a szeptembertől decemberig zajló verseny 9 iskola 
21 csapatának nevezése és több írásbeli forduló után de-
cember 11-én az általános iskolákat képviselő kilenc csa-
pat szóbelijével zárult. 

A vetélkedő helyszíni, élő fordulóját mi sem kis izgalommal 
vártuk. Angol szakos, szervező kollégáinkkal arra törekedtünk, 
hogy az egészséges versenyszellem, a szórakozás, és ne a szo-
rongás, a teljesítménykényszer legyen a vetélkedő meghatá-
rozója. Ennek érdekében színes, változatos, kreatív és inspiráló 
feladatokkal készültünk, bár nem titkolt célunk volt az sem, 
hogy angolszász kulturális és globális ökológiai tartalmakon 
keresztül gondolkodásra, kutatásra, együttműködésre és ter-
mészetesen az angol nyelv gyakorlására késztessük a tanuló-
kat. Ezt szolgálta a vetélkedő minden feladata, például a ’Scar-
borough Fair’ gitáros énekes produkció, a ’Picture dictation’ 
alapján közösen elkészített csapatrajzok, a ’Weird sports’ pre-
zentációi, a ’The Pumpkin theft’ videói vagy éppen a ’My frid-

ge’ elnevezésű, ökológiai lábnyomunkat bemutató projektek.
A rendezvény természetesen minden szinten feltételezte 

az együttműködést. Lehetőséget teremtett arra, hogy közép-
iskolai tanárként szorosabbra fűzzük az általános iskolában ta-
nító pedagógusokkal szakmai és emberi kapcsolatainkat, sőt 
a sikeres versenyszervezés és lebonyolítás érdekében végzett 
közös munka az intézményünkön belül is kooperációt igényelt 
mind a kollégáink, mind a tanítványaink között. 

A versenyt hagyományteremtő céllal és azzal a nem titkolt 
szándékkal indítottuk útjára, hogy középiskolánkat mint pá-
lyaválasztási lehetőséget is meg tudjuk jeleníteni az angol 
nyelv iránt érdeklődő nyolcadikos tanulók számára. 

Köszönjük az általános iskolában tanító kollégáinknak, 
hogy ilyen sokan nyitottak voltak a kezdeményezésre, elfo-
gadták meghívásunkat és csapataikkal neveztek a verseny-
re. Mindez azt bizonyítja, hogy mindannyian felismertük, ez 
az együttműködés megteremti az egymástól való tanulás, a 
tapasztalat- és ismeretszerzés, a szakmai közösségek közötti 
önfejlesztés és önképzés lehetőségét. És valóban, tanárként s 
tanulóként mindannyian csak nyertünk: tudást, tapasztalatot, 
új ismeretségeket…

Gratulálunk a versenyzőknek és felkészítő tanáraiknak! Jö-
vőre folytatjuk! 

 Dusekné Filipcsei Éva
  intézményvezető-helyettes
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Intézményünkben a téli hónapokban megnövekedett igény 
mutatkozik a teremsportágakra és a testkarbantartó edzé-
sekre, a kondicionáló teremben. Nagy örömünkre szolgál, 
hogy az ünnepek alatt, de az egész idényt tekintve is igen 
magas forgalom volt a létesítményben. Sokan fordítottak 
erőt és energiát a kalóriák elégetésére és az egészségmeg-
őrzésük fontosságára. Szintén említésre méltó és szeret-
ném kiemelni, hogy a 2008.decemberétől folyamatosan 
üzemelő intézmény az elmúlt évben teljes karbantartási és 
felújítási munkálatokon esett át városunk önkormányzatá-
nak köszönhetően, melynek következtében például sikerült 
megszüntetni a tetőtéri beázási problémákat, amely kardi-
nális kérdés volt az üzemszerű működtetés szempontjából.      
A 2016-os esztendőnek is hasonló célkitűzésekkel vá-
gunk neki, látván az elmúlt év kihasználtsági adatait. Rög-
tön szeretném megemlíteni, hogy az idei évben beszere-
lésre és kialakításra kerül egy új hangosítás a küzdőtéren 
a jobb akusztika és a műsorközlés segítése érdekében. 
Továbbra is szeretettel várjuk az aktív kikapcsolódásra, 
sportolásra vágyókat, hogy az egészséges életmód és a 

szórakozásra gondolván nálunk töltsék el szabadidejüket! 
Terembérleti árainkban nincs változás és a kondicionáló 
terem is a már megszokott árakon üzemel. Árainkról és a 
terembeosztásról bővebb információt kaphatnak telefonon 
vagy e-mailben a következő elérhetőségek bármelyikén: 
Tel.: 06-30/229-4861 
E-mail: sportcsarnok.nagykata@gmail.com

 
tervezett programok, rendezvények február hónap-
ban:

-  02.06. MEGAJÁTSZÓHÁZ /egész napos ugráló vár, arcfes-
tés, dodzsem stb/ 10-17 óráig

-  02.07. OTP Bank Bozsik Labdarúgó Program /gyermek 
futball torna/ 8-14 óráig

-  02.13. Amatőr Labdarúgó Kupa /9-17 óráig
-  02.14. Öregfiúk labdarúgó torna /9-17 óráig
-  02.27. Kempo szakosztály övvizsga /9-17 óráig  
A programváltoztatás jogát fenntartjuk.
  Simon Tamás
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Kedves Olvasó! 

A Városi Sportcsarnokba az elmúlt év nyara óta visszaköl-
tözött a futsal sportág. A centenáriumi éveiben járó Nagy-
káta Sport Egyesület spektrumát szélesítve és lehetőséget 
adva a teremlabdarúgást aktívan gyakorlóknak alakult 
meg a szakosztály. A Férfi Futsal NB 2 Keleti csoport baj-
nokságában szerepel csapatunk, jelenleg a 13. helyen áll 
/részletes tabella: adatbank.mlsz.hu/. A kezdeti nehézsége-
ket követően az őszi szezon végére úgy tűnik, kezdünk a jó 
irányba haladni, mivel a bajnoki mérkőzéseken végre győzel-
meket is sikerült elérnünk. A szakosztály közel 30 fő sporto-
lóval működik, melyből a hétről hétre megrendezésre kerülő 
találkozókra az edzéseken mutatott forma és erőnlét alapján 
kerülnek be a játékosok. A felkészülési időszakban lehetősé-
günk nyílt új játékosokat igazolni, így ismét erősödött csapa-
tunk, illetve közösségünk is remek szereplőkkel gyarapodott. 
Nagy örömünkre szolgál, hogy a hazai összecsapásainkra 
egyre több a kilátogató vendég, nagykátai lakos! Rendezvé-
nyeinkről a Nagykáta Futsal Facebook oldalán rendszeresen 

beszámolunk. Továbbra is nagy szeretettel várjuk szurkoló-
inkat, sportbarátainkat! A tavaszi szezon egy új kihívás, új 
lehetőség, melynek minden pillanatában a csapat előtt álló 
megmérettetéseknek rendeljük alá munkánkat!

Hajrá Káta!   
Hazai mérkőzéseink időpontjai:

2016.01.25. Nagykáta Futsal – Kastélydombi SE 
2016.02.08. Nagykáta Futsal – REAC Sportiskola 
2016.03.07. Nagykáta Futsal – MVFC Berettyóújfalu II. 
2016.03.21. Nagykáta Futsal – Energia SC Gyöngyös 
2016.04.07. Nagykáta Futsal – Csenger Futsal 
2016.04.21. Nagykáta Futsal – UFC Gyömrő 
2016.05.09. Nagykáta Futsal – DEAC 
 
Facebook: Nagykáta Futsal 
www.nagykatafutsal.hu 

Simon Tamás 
szakosztályvezető                                                                                     

Betekintés a nagykáta Se Futsal szakosztály mindennapjaiba

  a nagykátai Család- és Gyermekjóléti központ bemutatkozása
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2016. január 1-jétől a Nagykátai Járás 
területén megalakult a Nagykátai Csa-
lád- és Gyermekjóléti Központ. A Köz-
ponton belül két csoport jött létre: az 
Alapellátási és a Járási Csoport.

Alapellátási Csoport: Az Alapellátási Csoport kizárólag a nagykátai la-
kosok (gyermekek és felnőttek) számára nyújt szolgáltatásokat. ellá-
tottainak köréhez tartoznak nemcsak az alapellátásban segített 
családok, hanem azok is, akikkel kapcsolatban hatósági intézkedés-
re (védelembe vétel, ideiglenes hatályú elhelyezés, nevelésbe vétel)  
került sor. Elérhetőségeik: Nagykáta, Bajcsy-Zs. u. 36. Tel.: 29/440-484, 
29/440-450; 30/530-4114; alapellatas.nagykata@csaladgondozo.hu. 
Ügyfélfogadási idő: hétfőnként 10.00-14.00, szerdánként 12.00-18.00, 
csütörtökönként 8.00-12.00 óra között.

A Járási Csoport ellátottainak köre: a Nagykátai Járás illetékességi 
területén működő család- és gyermekjóléti szolgálatok ellátásában 
levő gyermekek és családjaik, akik vonatkozásában a települési 
szolgálatok hatósági intézkedés (védelembe vétel, ideiglenes ha-
tályú kiemelés, nevelésbe vétel) megtételét tartják szükségesnek. 
Elérhetőségeik: Nagykáta, Dózsa Gy. út 2. Tel.: 29-641-115; kozpont.
nagykata@csaladgondozo.hu Facebook oldalunkon megtalálhatóak a 
települési szolgáltatók elérhetőségei is, és elektronikusan is szívesen 
megküldjük az érdeklődőknek. www.facebook.com/nagykataigyer-
mekjoletikozpont 

A Nagykátai Járáshoz 15 település tartozik: Nagykáta, Sülysáp, Tápiósze-
cső, Tápiószele, Tápiószentmárton, Szentmártonkáta, Kóka, Mende, Far-
mos, Tápiógyörgye, Tápióbicske, Tóalmás, Tápióság, Úri, Szentlőrinckáta. 

A Nagykátai Család- és Gyermekjóléti Központ szolgáltatásai té-
rítésmentesen a  Nagykátai Járás területén élők vehetik igénybe. 
Igényüket elsősorban a települési családsegítőknek jelezzék! A 
Központ szolgáltatásaihoz tartoznak: 

•	 kapcsolattartási ügyelet, amely keretei között a gyermek 
és a kapcsolattartásra jogosult személy számára találkozásra, 
együttlétre alkalmas semleges helyszínt biztosít. 

•	 A készenléti szolgálat célja a központ nyitvatartási 
idején túl felmerülő krízishelyzetekben történő azonnali  
- telefonos - segítségnyújtás. 
Jogi és pszichológiai tanácsadás biztosítása mindazok 
számára, akik akár a települési szolgáltatókon keresztül, 
akár közvetlenül jogi és/vagy pszichológiai segítséget 
szeretnének kérni.

Kollégáinkkal azon dolgozunk, hogy jó színvonalon, 
megfelelő szolgáltatást nyújtsunk a lakosság számára. 
Amennyiben észrevételük, javaslatuk van a Központ 
munkájával kapcsolatban, kérem jelezzenek felénk fenti 
elérhetőségeink valamelyikén! 

 Köszönettel: Szegedi Tamara intézményvezető
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Pici szeretet piciknek – kiskarácsony a Hétszínvirág Óvodában

Van még remény- Szeretet határok nélkül- adományozó akció a délvidéken

Maga a kezdeményezés egy jóízű beszélgetésben jött létre a 
Tápiófeszt szervezői között, miközben a fesztivál eseményeit 
emlegettük fel. Azokat az emlékeket idéztük fel, amikor láttuk, 
hogy a kicsi óvodások milyen jól érezték magukat a rendezvé-
nyen, ezért úgy gondoltuk Magóné Marikával, hogy meglep-
jük a piciket. December 18-án a délelőtti órákban, az óvodai 
csoportok összehívásával, közel 150 ovissal karácsonyi dalo-
kat énekeltünk. A 10 órai keretében tejitallal, szaloncukorral 
és vicces táncoló, zenélő plüssállatokkal leptük meg a kicsiket. 

A szaloncukor majszolgatása közben beszélgettünk is egy ki-
csit, hogy kinek, s mit hozott a Mikulás. Örömmel újságolták 
élményeiket. Jó volt hallani őket és látni, hogy csillog, ragyog 
a szemük. Köszönetet szeretnék mondani mindenkinek, hogy 
ez a kis délelőtti karácsonyi hangulat létrejöhetett, különösen 
az óvoda vezetői és dolgozói számára, s teszem mindezt a Tá-
piófeszt vezetőségének nevében.
        Ambrózi Zoltán
 önkormányzati képviselő

A történetet azzal kezdeném, hogyan is alakult ki ez a kapcso-
lat a délvidékkel. 2015 április 4-én Vér János által az 1848-49-
es tápióbicskei csata megemlékező eseményén ismerkedtem 
meg Link Lajossal, a délvidéki magyarság egyik jeles képvise-
lőjével, aki Törökbecsén él és egyben az aracsi civilszervezet 
elnöke. Az aracsi templom a Nagy-Magyarország  talán legré-
gebbi, 900-as években épített temploma és ő ennek a restau-
rátora. Rövid beszélgetésünk alatt éreztük azt, hogy nem vé-
letlen találkoztunk. Hasonló gondolatokban értettünk egyet 
egymással, és ekkor került szóba, hogy Törökbecsén van egy 
sírbolt, ami nagyon elhanyagolt. Ez az emlékmű az 1849-es 

szabadságharc  14. aradi vértanújaként emlegetett Gróf Ro-
honczy Lipót sírboltja, aki Gróf Leiningen-Westerburg Károly 
aradi vértanú sógora volt, s akit előbb halálra ítéltek, majd 18 
év börtönt kapott és ez után engedték szabadon. 

Az elkövetkezendő napokban baráti beszélgetések során 
elhatároztuk, hogy felújítjuk az emlékművet, aminek szervezé-
sét lázas munkával kezdtünk el. Közel 2 hét eltelt, amikor 2015 
április 18-án az előmunkálatokat elvégezve, 6 fővel Nagykátá-
ról elindultunk. Kis csapatunkhoz Szabó János, Nemes Tibor, 
Szécsi Tamás, Ifj. Hamar Ferenc, Hegedűs Imre és jómagam tar-
toztunk és még csatlakozott hozzánk a Vér János által vezetett 



12 www.nagykata.hu

o
lV

a
SÓ

in
k 

Ír
tá

k 
   

baráti kör. Feltétlenül ki kell emelnem Ifj. Zemniczky Bélát, aki 
áldozatos munkájával kifaragott márványtáblát adományo-
zott az emlékműre. Hajnali óráktól késő délutánig szakadó 
esőben, közel 15 főből álló csapatunknak sikerült helyreállítani 
a sírboltot, ami a délvidéki magyarság egyik ékköve lett. Talán 
ennek a felújításnak is köszönhető, hogy tudtunk tenni a le-
szakadt országrészünkben lévő örökségeinkért.

Visszatérve az adományozásra, mindeközben az Újpest 
Football Club felhívására jótékonysági adomány gyűjtés szer-
veződött a törökbecseiek részére. Minden évben egy határon 
túli és határon belüli településnek szednek adományt a gye-
rekeknek, időseknek és a rászoruló családoknak. Az újpesti 
vezetőséggel Tényi István és Marosi Gábor segítségével  sike-
rült  kapcsolatba kerülnünk. A törökbecsei egyházzal és ön-
kormányzattal, az Újpest vezetőséggel egyeztetve a decem-
ber 14-i időpontot jelöltünk meg az összegyűjtött adományok 
átadására Törökbecsén a katolikus templom parókiájának az 
udvarán. A hírre több település és vállalkozás is csatlakozott. 

Felajánlásokat kaptunk Dánszentmiklósról, Sipeki Zsolt Pol-
gármester úrtól, Nagykátáról Bíró Zsolt úrtól, Tápióbicskéről, 
Vér Jánostól és az Alföld Tej Zrt-től. Az adományozás lebonyo-
lításában sokan segítettek Kakucsról, Jászberényből, Pándról, 
Ceglédről, Nagykátáról. A Szabadtűzi Lovagrendi társaimmal, 
Vér Jánossal, Hörömpő Istvánnal 500 adag gulyáslevest főz-
tünk az összegyűlt tömegnek, akik jóízűen elfogyasztották. 
Könnyes szemmel néztük, hogy a gyerekek, családok hogy 
örültek a játékoknak, ruháknak, ételnek, amit az újpest labda-
rúgóival, Balajcza Szabolccsal és Böőr Zolival osztottunk szét, 
s talán mondhatom, ez a nap a tavalyi év egyik legértékesebb 
napja volt számunkra. A kezdeményezésünknek a Délvidéken 
és Magyarországon is nagyon nagy visszhangja volt a hírpor-
tálokon, mélyen dicsérő szavakkal illették több helyen is. 

Ez a nap ismét megmutatta, hogy sokkal jobb adni, mint 
kapni! 
 Ambrózi Zoltán
  önkormányzati képviselő

Kedves Nagykátaiak!

Városunkban mind a négy ad-
venti vasárnapon megszólalt a 
Karácsonyi Csengettyű, amely-
nek hangja a családot, az ott-
hon melegét juttatta eszünkbe. 
Ismét gondolhattunk szeret-
teinkre, barátainkra, és figyel-
hettünk arra, hogy mit nyújtha-
tunk azoknak, akik fontosak a 
számunkra. Nem a drága aján-
dékok jelentik a fényt a lelkünk-
ben, hanem a szándék, hogy 
önmagunktól mit adhatunk ön-
zetlenül.
Figyeljünk arra, hogy a szeretet 
lángja ne csak néhány napig, az 
ünnep idején éljen a szívünk-
ben, hanem a hétköznapokon is 
megmaradjon az izzása. Éljünk 
úgy, hogy szeretettel viseltes-
sünk embertársaink iránt, hogy 
életünkben ne legyen helye a 
haragnak és a gyűlölködésnek!

Kívánjuk, hogy az elkövetkezen-
dő évben is a szeretet, az össze-
fogás az együttgondolkodás 
jellemezze mindennapjainkat!
Ehhez kívánunk jó egészséget, 
kitartást, jókedvet és lelki békét!
 Szerkesztőség

leGSzeBB naPom 2015
A Magyar Villamos Művek 2015. november 19-én immáron 8. alkalommal rendezte meg a „Leg-
szebb napom” elnevezésű élménynapot hátrányos helyzetű, beteg, gyógyult, fogyatékos gyerme-
keknek és egészséges testvéreiknek a Millenárison.
   Az idén mi is jelentkeztünk Down-szindrómás kisfiammal, Gergővel a rendezvényre, és nem bán-
tuk meg, hogy elmentünk! Közel 800 gyereket és kísérőiket varázsolt el és szolgált ki az MVM 
Csoport 100 önkéntes munkatársa. Nagy öröm volt látni, hogy nem csak a gyerekek voltak boldo-
gok a programoktól, finomságoktól, ajándékoktól, hanem az önkéntesek is örültek a „bulinak”, és 
annak, hogy örömet szerezhetnek. Mert „jónak lenni jó”! Tényleg!
   december 3-án van a Fogyatékosok Világnapja. 2 szempontból is megközelíthetjük ezt:
  Egyrészt aki (papíron) nem fogyatékos, az hálát adhat az Istennek, hogy egészséges, hogy járhat 
iskolába, munkahelyre, tud hivatalos ügyeket intézni, szórakozni, segíteni a rászorulóknak, stb.
  Másrészt ki mondhatja el magáról, hogy semmilyen fogyatékossága nincs? Ki tökéletes? Egyedül 
a mi Gondviselő Mennyei Atyánk! Minden embernek van testi, lelki vagy szokásbeli hiányossága! 
És ha nem lennének a szó klasszikus értelmében vett fogyatékosok, kiktől tanulnánk meg, hogy 
mindennek lehet örülni, meg hogy semmilyen élethelyzetben nem kell pózolni, és mindenki ér-
tékes valamiben?!
   4 évig hordtam Pestre a kisfiamat korai fejlesztésre. A buszon, vonaton, BKV-n sokszor nem az 
egészséges, életvidám emberek segítettek a babakocsit megemelni, hanem akik valamilyen szem-
pontból sorstársak voltak! Nemrég valaki megkérdezte tőlem, hogy nincs a közelünkben Gergőnek 
való „hetes iskola” (kvázi kollégium)? Azt válaszoltam, hogy nem tudom, de be nem adnám ilyen 
helyre az én kisfiamat! Hisz a legtöbb esetben ő vidámítja fel a környezetét, bárhová megyünk! Ő, 
akinek fél évesen szívműtéte volt, aki fogyatékos! (Mellesleg tudom, hogy sok esetben szükség van 
a hetes iskolákra, nem ítélek el ezért senkit!)
Tele van a világ fásult, fáradt, szomorú, kiégett emberekkel… Az én Gergőm rengeteget mosolyog, 
mondókázik, énekel, táncol, puszikat ad, megsimogat! Mellette tanultam meg értékelni minden 
szívdobbanást, minden önálló levegővételt, minden szót, amit már ki tud mondani, és megért!
    Kívánom, hogy minél többen megtapasztalják (na, nem a dobálásait, hanem) az életvidámságát 
és a belőle áradó szeretetet!
    Emberek! Ne féljetek a fogyatékosoktól, hanem segítsétek és szeressétek őket! Nem fogjátok 
megbánni!
 Nyékiné Gödöllei Ágnes
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Tisztelt Olvasóink!
December havi rejtvényünk helyes megfejtése a következő volt:

“Akkor mi is lehetünk legalább annyira nagyok, hogy higgyünk nekik.”
a molnár istván által felajánlott ajándékcsomagot  

 Lackó Istvánné nyerte. Gratulálunk!
Februári feladványunk megfejtésének beküldési határideje: 

2016. február 25.
A megfejtéseket az ujsag@nagykata.hu címre várjuk!

a helyes megfejtők között egy 5000 Ft-os ajándékcsomagot  
sorsolunk ki, melyet dorner Gábor Polgármester Úr ajánlott fel!

A télen, hideg időjárás és hóesés ese-
tén a szakemberek a téli abroncsok 
használatára hívják fel a figyelmet. Ér-
demes előre gondolkodni és még a tél 
beköszönte előtt, október-november 
környékén beiktatni a gumicserét. Ezt 
támasztja alá az is, hogy a Nagykátai 
Rendőrkapitányság illetékességi terü-
letén 2015 novembere óta bekövet-
kezett személyi sérüléssel járó közúti 
közlekedési balesetek 80 %-nál megál-
lapítható volt, hogy a balesetet okozó 
jármű nyári gumival közlekedett. 

7 °C fok alatt a nyári gumi már je-
lentősen veszít tapadási képességé-
ből, merevebbé, ridegebbé válik. Ez 
a merevség, pedig a tapadásban, az 
irányíthatóságban és az úttartásban 
egyaránt megmutatkozik és hátrányo-
san befolyásolja a féktávolságot is. A 
télen nyári gumival közlekedő autó 
féktávolsága ugyanis több méterrel is 
megnövekedhet!

A biztonságos vezetés érdekében 
ismételten felhívjuk a figyelmet a téli 
gumik használatára, ha a hőmérséklet 
7 °C alá esik!

 
A téli gumi előnye a speciális szi-

lika-gumi keverékből adódik, ami a 
hidegben sem keményedik meg, ez-
által jóval nagyobb tapadást biztosít. 
A téli gumi futófelületén a barázdák 
mélyebbek és sokkal több bemetszés 
található rajta, mint a nyár gumin. Ha-
vas, latyakos illetve jeges útfelületen a 
nyári abroncsok használatával nem ér-
demes kockáztatni, mert azok ilyenkor 
jóval kisebb tapadást biztosítanak. 

FIGYELEM! Hóban, fagyban nyári 
gumival többszörös is lehet a fékút a 
téli abroncshoz képest! A legveszélye-
sebb felület a jég, ami a havas útnál 
kétszer, a száraznál viszont nyolcszor 
csúszósabb!

FONTOS! Mind a négy kerékre ke-
rüljön téli abroncs, mivel csak így biz-
tosítható az autó megfelelő stabilitása. 
Ha az autót csak két téli gumival sze-
reljük fel, a menetbiztonság jelentősen 
csökkenhet és fékezésnél könnyen irá-
nyíthatatlanná válhat az autó.
 Nagykátai Rendőrkapitányság
       Városi Balesetmegelőzési 
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HázaSSáGkÖtÉSek:

2015. december 5.  rédei lászló – Haurilla nikolett etelka
2015. december 10. Solymosi andrás – nánási anita

2016. január 6. kármán istván – Bata Fruzsina
2016. január 9. Polyák istván – németh Gabriella
2016. január 15. zsíros zoltán – Hustyova Vivien

Név Lakcím Elhalálozás Életkor

Kármán Gáborné szül.: Palásti Erzsébet Nagykáta, Tavasz u. 25. 2015. 11. 18. 95 év

Mudri Ferencné szül.: Tóth Eszter Nagykáta, Ady E. u. 80. 2015. 12. 04. 93 év

Tóth Dániel Nagykáta, Csokonai u. 33. 2015. 12. 19. 38 év

Mester Zoltánné szül.: Maró Erzsébet Nagykáta, Irányi D. u. 4. 2015. 12. 20. 88 év

Gulyás József Nagykáta, István kir. út 114. 2015. 12. 22. 71 év

Kovács Jánosné szül.: Balla Mária Nagykáta, Erekköz 45. 2015. 12. 27. 87 év

Barta Edit Nagykáta, Bajcsy- Zs. u. 1. 2015. 12. 22. 58 év

Simon Imréné szül.: Fejős Erzsébet Nagykáta, Vörösmarty u. 7. 2015. 12. 31. 91 év

Tóvizi András Nagykáta, Perczel M. út 16. 2016. 01. 04. 75 év

Juhász Lajos Nagykáta, Munkácsy M. u. 14. 2016. 01. 02. 84 év

Vonnák Lászlóné szül.: Tóth Erzsébet Nagykáta, Arany J. u. 12. 2016. 01. 12. 94 év

Koncz Lászlóné szül: Kátai Gizella Nagykáta, Kossuth L. u. 19. 2016. 01. 14. 81 év

Szécsényi Gáborné szül.: Szigedi Mária Nagykáta, Bajcsy- Zs. u. 5. 2016. 01. 20. 88 év

Név Születési idő: Anyja neve:
KELE IZABELLA 2015. 11. 22  TATÁR KATALIN           
RAFAEL ZSANETT 2015. 11. 22   KOLOMPÁR ANASZTÁZIA     
ALASZTICS VIVIEN  2015. 11. 23     KARLECZ BARBARA         
CSIK KASSZANDRA MÁRIA  2015. 11. 24  CSIKÓS BRIGITTA         
FODOR MARCELL 2015. 11. 25.  FODOR MÁRTA ENIKŐ       
TÓTH LAURA 2015. 11. 26    GALLAI KINGA            
GALLAI BENCE 2015. 11. 28     STÉGNER ANETT           
BLÁGA DOMINIK 2015. 11. 29     TÓTH EDINA              
DREVENKA DOROTTYA 2015. 11. 29     HORVÁTH ÉVA             
NAGY GÁBOR MIKLÓS 2015. 11. 29     MIKLÓS EMESE            
RAFAEL AMIRA 2015. 12. 03     RAFAEL ALEXANDRA        
LENGYEL VIVIEN 2015. 12. 08.    ZUBCSIK NIKOLETT        
KISS LEVENTE HUNOR 2015. 12. 10     SINKA KATALIN           
CSIKÓS NIKOLASZ ATTILA  2015. 12. 11 DÁVID MÓNIKA            
MÉNESI MAJA  2015. 12. 12     MOHÁCSI NÓRA            
KECSKÉS ALÍZ 2015. 12. 14 KECSKÉS ANITA           
JÓNÁS HANNA VIKTÓRIA   2015. 12. 17 JÓNÁS VIKTÓRIA          
SZILÁGYI HANNA 2015. 12. 20    SZABÓ SZILVIA           
RIGÓ MÁTÉ  2015. 12. 29    SZABÓ RENÁTA            
KALACSI KORNÉL 2015. 12. 29    KARLECZ VIKTÓRIA        
MOLNÁR LEVENTE KRISTÓF  2016. 01. 01  MOLNÁR SZANDRA          
RAFAEL EMÁNUEL 2016. 01. 03   RAFAEL MIRJAM ALEXANDRA 

Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pályázati felhívás-t 
tesz közzé a Nagykátai Híradóban és a város honlapján az alábbiak szerint:

nagykáta Város Önkormányzata bérbe adja a tulajdonát ké-
pező Gyógy-és Strandfürdő területén a főépületben lévő 50 
m2 nagyságú Büfé üzlethelységet és az előtte lévő 56 m2 dísz-
burkolattal ellátott területet.

A bérlet időtartama: 2016. május 1. – 2018. december 31. 
A bérlet idejére a nyertes pályázó előre, a szerződéskötéssel egyidőben 
500.000.-Ft kauciót köteles letenni az önkormányzat számlájára.
A megajánlott minimális pályázati összeg: nettó 1.250.000.- Forint. A pályázat 
nyertese a legmagasabb ajánlatot benyújtó pályázó. A pályázó tudomásul 
veszi, hogy a pályázat eredményeként megállapított bérleti díj összege éven-
te az infláció mértékével növekszik. Bérlő a bérleti díjat számla ellenében két 
egyenlő összegben köteles megfizetni, minden év május 1. és augusztus 31. 
napjáig bezáróan.
A bérlő kötelezettséget vállal a strandfürdő nyitvatartási ideje alatt a BÜFÉ 
folyamatos üzemeltetésére.
A bérlő feladata a közüzemi szerződések megkötése.
A képviselő- testület fenntartja a jogot, hogy a pályázatot eredménytelennek 
nyilvánítja.
Elérhetőségi címmel, telefonszámmal ellátott borítékban elhelyezett pályá-
zatokat 2016. március 18-i beérkezéssel kell benyújtani Nagykáta város jegy-
zőjéhez címezve (2760 Nagykáta, Dózsa Gy. út 2.).
Az elbírálás időpontja a pályázat benyújtását követő képviselő-testületi ülés

Juhász Erzsébet képviselői fogadó órát tart 
2016. február 17-én, szerdán, 17 órakor 

a Váci Mihály Katolikus Általános Iskola Vadász utcai épületében. 
Szeretettel vár minden érdeklődőt!

mindenki Juliska nénije 94 éves volt!

Erdőszőlőn élt Juliska néni, aki igen barátságos, szerény, segítőkész, 
szeretetet sugárzó egyénisége volt a településnek.  Ember- és állatszere-
tete mindenki számára példamutató lehetne. Katolikus szertartás szerint, 
egyszerű emberek összefogásával, adományából temették el az egyedül 
élő Juliska nénit. Búcsúzik tőle szomszédasszonya, lakók, sógornője Bozóki 
Sándorné Margit és mindazok, akik ismerték, szerették.

Nem integet többé elfáradt kezed 
Nem dobog már értünk jóságos szíved
Számunkra te sohasem leszel halott 
Örökké élni fogsz mint a csillagok!
 NYUGODJÉK BÉKÉBEN!

köszönetnyilvánítás 
erdőszőlő lakóitól
Itt szeretnénk még megköszönni Farkas Terikének, aki 
hosszú éveken keresztül hordta kocsival az Erdőszőlőn 
lakókat nyugdíjba meneteléig ügyeik intézésére, vásárlásra, 
orvoshoz stb… Nyugdíjas éveihez jó egészséget kívánunk!
 Mesterné Metz Klára



Hálás szívvel mondunk köszönetet mindazoknak, 
akik szerető édesanyánk 

KárMáN GáborNé 
temetésén megjelentek, utolsó útjára elkísérték, 

sírjára virágot, koszorút helyeztek.
Külön köszönetünket fejezzük ki Dr. Tóth Tímea 

háziorvosnak és Szűcsné Marika asszisztensnőnek 
az éveken át  végzett lelkiismeretes munkájukért. 

 A gyászoló család

KÖSZÖNETNYILVáNÍTáS
Köszönetet mondunk mindazoknak a rokonoknak, 
szomszédoknak, barátoknak, ismerősöknek, akik 

szeretett halottunk

KoNCZ GYÖrGY
temetésén részt vettek, sírjára virágot, koszorút 

helyeztek, gyászunkban osztoztak.

A gyászoló család

Köszönetnyilvánítás
Hálás szívvel mondunk köszönetet mindazoknak, 

akik

FEhér JáNoS
temetésén részt vettek, fájdalmunkban osztoztak és 

utolsó útjára elkísérték.

Gyászoló Család

Csomagolókat, 
gépkezelőket keresünk
3 MŰSZAKOS MUNKARENDBE 
A PROLOGIS IPARI PARKBA.

Céges busszal a bejárás Nagykátáról, Szentmártonkátáról,
Tápiószecsőről, Sülysápról, Mendéről ingyenesen megoldott.

Felvételi interjú 2016. február 11. csütörtök, 13.00 óra, 
Nagykáta, Városi Könyvtár, Dózsa György u. 15/a 

ÉRDEKLŐDNI: 06 70 342 1653
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XI. KI MIT TUD?
NAGYKÁTÁN

a
Városi Művelődési Központban

          Március 19. szombat 9-12 óráig 7-14 évesek
                                            13-18 óráig 14-99 évesek                                                                            

Kategóriák:
1.VOKÁLIS ZENE

2.HANGSZERES ZENE
3.VERS, PRÓZA, MESEMONDÁS

4.NÉPTÁNC
5.KLASSZIKUS ÉS MODERN SZÍNPADI TÁNC

6.EGYÉB         

Jelentkezési határidő: 2016. február 29.

Nagykáta, Bajcsy-Zs. út 9. Telefon: 29/641-270

muvkozpont@muvkozpont.hu
Főtámogatók:

                                 Nagykáta Város Önkormányzata
Városi Könyvtár Művelődési Központ és Tájház

 


